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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona 
č. 128/2000 Sb.,o obcích v platném znění. 
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bod jednání číslo    36  
 
 

 
Příspěvek do 32. sch ůze Rady m ěsta Ku řimi konané dne 27.09.2017  
 
Zápis z jednání Komise pro životní prost ředí RM Ku řimi 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis  
 
Materiál předkládá:  PaedDr. David Holman - místostarosta 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Boháčová Lucie - referent - životní prostředí  
 
 
Důvodová zpráva:  
 

V příloze překládáme Radě města Kuřimi zápis z jednání komise pro životní prostředí ze dne 25. 9. 
2017. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

RM  b e r e   n a   v ě d o m í   zápis z jednání komise pro životní prostředí ze dne 25. 9. 2017 
v bodech 1, 3, 4, schvaluje  body 2, 5, 6, 8 a neschvaluje  bod 7, dle zápisu v příloze. RM 
neschvaluje  kácení 1 ks lípy srdčité u ZŠ Komenského a schvaluje  kácení 3 ks lísky turecké na ul. 
Na Zahrádkách. 
 
Termín plnění: 5. 10. 2017 (OSŽP) 
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Usnesení z jednání komise ŽP ze dne 25. 9. 2017 
 
 
Komise se sešla 25. 9. 2017 v 17:15 hod v zasedací místnosti č. 403 MěÚ Kuřim v tomto složení: 
Předseda komise:        David Janík 
členové:           Petr Němec 

                         Igor Poledňák 
                      Jiří Blažek 
                      Milada Májska 

       Petr Vodka 
       Jiří Brabec 

Jan Herman 
Gabriela Motyčková 

                      
         

tajemnice komise: Lucie Boháčová 
Nepřítomní, omluvení:  Martin Nawrath, Jan Herman.  
Komise se sešla v usnášeníschopném počtu 8 členů. 
 
 
Program jednání:  

1) Cyklostezka - Kuřim-Lipůvka 

2) Kácení dřevin – Mateřská školka, Zborovská 

3) Územní studie Srpek 

4) Parčík na Havlíčkové 

5) Parkové úpravy před ZUŠ 

     6) Revitalizace vrb – Mozovský potok  

7) Kácení dřevin – Na Loučkách 

8) Kácení dřevin – za Kauflandem 

Diskuze 

 
 
K bodům jednání: 

1) Cyklostezka - Ku řim-Lip ůvka 

Návrh usnesení:  Komise navrhuje po dohodě s panem projektantem arch. Boháčem ponechat dotčenou 
lípu srdčitou u ZŠ Komenského a ochránit ji při stavební činnosti dle normy ČSN 83 9061. Komise prosí o 
informaci o kontrolních dnech při výstavbě cyklostezky v blízkosti lípy.  
Komise ŽP konstatuje, že z hlediska životního prostředí je výstavba zpevněné komunikace podél cesty 
zbytečná a nezvyšující komfort občanů. Na druhé straně zbytečně zmenšuje množství nezpevněných ploch 
a zbytečně vede ke skácení zdravých stromů. 

Hlasování: Pro usnesení hlasovalo 8 členů komise. Nikdo se nezdržel hlasování, nikdo nebyl proti.  

Usnesení bylo jednomysln ě přijato. 



 
2) Kácení d řevin – Mate řská školka, Zborovská 

Návrh usnesení:  Komise doporučuje vyžádat si odborné stanovisko, zda jsou jasany skutečně napadeny 
houbou Chalara fraxinea. Komise doporučuje provést zdravotní řezy a nahradit jasanové polykormony po 
etapách novou vhodnou výsadbou. Komise považuje zastínění dětského hřiště stromy za potřebné. 

Hlasování: Pro usnesení hlasovalo 8 členů komise. Nikdo se nezdržel hlasování, nikdo nebyl proti. 

Usnesení bylo jednomysln ě přijato. 
 

3) Územní studie Srpek 

Návrh usnesení:  Komise doporučuje v Návrh zadání územní studie „US-10: U SRPKU“ z 07/2017 provést 
následující změny: 

1. V části A v třetím odstavci poslední větu přesunout do samostatného odstavce a její znění upravit 
takto: „Poblíž Srpku je také nedořešeno umístění jezdeckého klubu s restaurací.“. 
 

2. V části C se první odrážka nahrazuje tímto zněním: „- návrh doporučeného základního uspořádání 
pozemků a jejich funkčního využití (s důrazem na většinové zachování historické funkce území – 
zemědělská prvovýroba a její skloubení s rekreačním využitím území a trávením volného času a 
v plochách smíšeného nezastavěného území navrhnout stanovení jejích „Hlavního využití“: pro 
zemědělské účely (chmelnice, vinice, orná půda, sady))“. 

 
3. V části C  se druhá odrážka nahrazuje tímto zněním: „- návrh základních prostorových podmínek 

pro umístění staveb, zařízení či opatření (umístění staveb, zařízení či opatření na řešených 
plochách bude pouze podmíněně přípustné, případně nepřípustné)“. 

 
4. V části C se třetí odrážka nahrazuje tímto zněním: „- návrh hlavních komunikačních tras a zajištění 

prostupnosti území (včetně zpřístupnění lokality přes bariéru železniční dráhy a vlečky). 

 
5. V části C doplnit čtvrtou odrážku: „- návrh opatření ke zvýšení vsaku a retence vodních srážek“. 

Hlasování: Pro usnesení hlasovalo 8 členů komise. Nikdo se nezdržel hlasování, nikdo nebyl proti. 

Usnesení bylo jednomysln ě přijato. 
 

4) Parčík na Havlí čkové 

Návrh usnesení:  Komise navrhuje realizovat jen takové úpravy, které umožní stávající využití prostoru 
(kolotoče, cirkus apod.). Úpravy by měly být zaměřeny k vybudování odpočinkové zóny seniorů (např. 
výsadba dřevin podél komunikace souběžně s potokem, doplnění laviček) 

Hlasování: Pro usnesení hlasovalo 5 členů. 3 členové se zdrželi hlasování  (Gabriela Motyčková, Milada 
Májská, Jiří Blažek). Nikdo nebyl proti. 

Usnesení nebylo p řijato. 
 

5) Parkové úpravy p řed ZUŠ 

Návrh usnesení:  Komise doporučuje realizaci zahradně architektonického návrhu před ZUŠ Kuřim. 

Hlasování: Pro usnesení hlasovalo 8 členů komise. Nikdo se nezdržel hlasování, nikdo nebyl proti. 

Usnesení bylo jednomysln ě přijato. 



6) Revitalizace vrb – Mozovský potok  

Návrh usnesení:  Komise doporučuje vyhovět návrhu na redukci vrb podél Mozovského potoka. Doporučuje 
vytvoření návrhu na postupnou obnovu břehového porostu.  

Hlasování: Pro usnesení hlasovalo 8 členů komise. Nikdo se nezdržel hlasování, nikdo nebyl proti. 

Usnesení bylo jednomysln ě přijato. 
 

7) Kácení d řevin – Na Lou čkách 

Návrh usnesení:  Komise nesouhlasí s kácením navržených dřevin. Žádá o předložení návrhu parkových 
úprav podmiňující kácení dřevin. 
Komise se domnívá, že charakter současné zeleně na Loučkách je přiměřený lokalitě. 

Hlasovaní: Pro usnesení hlasovalo 8 členů komise. Nikdo se nezdržel hlasování, nikdo nebyl proti. 

Usnesení bylo jednomysln ě přijato. 

 
8) Kácení d řevin – za Kauflandem 

Návrh usnesení:  Komise doporučuje vyhovět žádosti o kácení dřevin. 

Hlasování: Pro usnesení hlasovalo 8 členů komise. Nikdo se nezdržel hlasování, nikdo nebyl proti. 
Usnesení bylo jednomysln ě přijato. 
 
 

 

Lucie Boháčová 

Správnost ověřil Ing. Janík David, PhD., předseda komise dne 26. 9. 2017  

 
 
 
 
 
 
 
  

Ing. Lucie Bohá čová 
tel.+420 541 422 342 
bohacova @kurim.cz 
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